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9 March 2015 / 9 mars 2015

IOTC CIRCULAR 2015–024 / CIRCULAIRE CTOI 2015–024

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: PROPOSALS FOR CONSERVATION AND MANAGEMENT MEASURES FOR
CONSIDERATION AT THE 19th SESSION OF THE INDIAN OCEAN TUNA COMMISSION (S19)

In an attempt to improve the coordination and development of proposals for new and revised Conservation and
Management Measures prior to the upcoming Commission session (S19), I would like to remind all Member’s to provide
the IOTC Secretariat with at least a provisional title and Member sponsorship, for each proposal you are intending on
submitting for the consideration of the Commission, as soon as possible, although no later than 13 March (45 days prior
to the S19). The IOTC Secretariat will then add these proposals and the submitting Members sponsorship to the draft
List of Documents for communication to all CPCs. The aim will be to provide Members with an opportunity to identify
proposals being developed by other Members, and as appropriate, to improve collaboration on the development of
proposals prior to the S19. The hope is that where possible, duplication will be avoided and consensus can be reached
on contentious matters before the S19, thereby improving efficiency during Plenary.

Madame/Monsieur,

OBJET : PROPOSITIONS DE MESURES DE CONSERVATION ET DE GESTION POUR LA 19e SESSION
DE LA COMMISSION DES THONS DE L’OCÉAN INDIEN (S19)

Afin d’essayer d’améliorer la coordination et l’élaboration de propositions de nouvelles mesures de conservation et de
gestion ou d’amendements à des mesures de conservation et de gestion existantes en vue de la prochaine session de la
Commission (S19), je voudrais rappeler à tous les membres de fournir au Secrétariat de la CTOI, dans les meilleurs
délais et au plus tard le 13 mars (45 jours avant S19), au moins un titre provisoire et les membres associés pour chaque
proposition qu’ils ont l’intention de présenter pour examen par la Commission. Le Secrétariat de la CTOI ajoutera alors
chaque proposition et la liste des membres associés à la Liste provisoire des documents, pour diffusions à l’ensemble
des CPC. L’objectif est de fournir à chaque membre une opportunité d’identifier les propositions qui sont en cours
d’élaboration par les autres membres et, le cas échéant, d’améliorer la collaboration sur l’élaboration de chaque
proposition avant le début de S19. Nous espérons ainsi, dans la mesure du possible, éviter les doublons et atteindre plus
facilement un consensus sur les questions controversées avant S19, améliorant ainsi l’efficacité des débats durant les
sessions plénières.

Yours sincerely / Cordialement

Mr. Mauree Daroomalingum
Chair of the Commission / Président de la CTOI

Attachments / Pièces jointes: None / Aucune


